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SDÜ GSF 2021 Yılı Birim Danışma Kurulu Toplantısı  

 

 

GÜNDEM MADDELERİ 

1.  GSF Dekanlık yönetim değişikliği hakkında bilgilendirme yapılması   

2.  Birim Danışma Kurulu Başkanı seçimi    

3.  Güzel Sanatlar Fakültelerinin geliştirilmesi ve sanatın daha etkin hale getirilmesi için 

neler yapılabilir? 

4.  Sanat ve tasarım eğitiminde yeni sanatkârların / tasarımcıların yetişmesi için nasıl bir yol 

izlenebilir?    

5.  Öğrencilerimizin alanında daha iyi yetişmeleri adına ne tür uygulama faaliyetleri 

yapılabilir?  

 

 

KAPSAM 

 

1. Fakültemiz Birim Danışma Kurulu 19 Kasım 2021 tarihinde saat 15.00’de Zoom 

Platformu aracılığı ile toplantısını gerçekleştirmiştir. Toplantıya T.C. 

Cumhurbaşkanlığı Kültür ve Sanat Politikaları Kurulu Üyesi Dr. Mehmed ÖZÇAY, 

Devlet Tiyatroları Baş Dramaturgu Canan KIRIMSOY, S. D. Ü. Güzel Sanatlar 

Fakültesi Sahne Sanatları Bölümü Oyunculuk ASD 2016 Mezunu ve Bursa’da Özel bir 

Tiyatro kurucusu ve sahibi Eray SOYKAN, S. D. Ü. Güzel Sanatlar Fakültesi Tekstil 

ve Moda Tasarımı Bölümü 2019 Mezunu, THY Tekstil San. ve Tic. A.Ş. Kalite 

Yönetimi Sistem Sorumlusu Şükrü ÇAVDAR katılmışlardır. Toplantıya İ. T. Ü. Türk 

Musikisi Devlet Konservatuarı Öğretim Üyesi ve Keman Sanatçısı Prof. Dr. Cihat 

AŞKIN yurtdışı seyahati nedeniyle katılım sağlayamayacağını bildirerek yer 

almamıştır. Ayrıca Fakültemiz Arş. Gör. Yunus Emre ÇELİK toplantıyı izlemek üzere 

katılım sağlamıştır. İlk olarak Fakültemiz Dekan Yardımcısı Dr. Öğretim Üyesi Kenan 

SAATÇİOĞLU tarafından tüm katılımcılara Fakülte Yönetimi değişikliğine ilişkin 

bilgilendirme yapılmıştır.  

 

2. Süleyman Demirel Üniversitesi Danışma Kurulları Kuruluş Ve İşleyiş Esaslarına 

İlişkin Yönerge kapsamında Birim Danışma Kurulu Başkanı olarak Sayın Canan 

KIRIMSOY Hanımefendi tüm katılımcıların oy birliği ile seçilmiştir.  

 

3. Diğer gündem maddeleri (madde 3-4-5) birbiriyle yakın ve iç içe olması sebebiyle 

birlikte değerlendirilmiştir. Bu bağlamda; 

 

Canan KIRIMSOY “ Özellikle Sahne Sanatları alanında Staj ortamları nasıl 

sağlanabilir? Ödenekli Tiyatrolardan bu anlamda nasıl yararlanabiliriz? Ve çeşitli 

protokoller sağlanarak gelişime katkı sunulabilir” şeklinde sorular yöneltmiş ve 

öneride bulunmuştur. Bununla birlikte “ Kültür ve Turizm Bakanlığı ve Sanayi ve 

Teknoloji Bakanlığı’nın her yıl gerçekleştirdiği Kültür Endüstrilerini Destekleme 
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toplantısına katılacağını ifade etmiş ve toplantıdan çıkan sonuçları Fakültemizle 

paylaşmaya çalışacağını ifade etmiştir. Ayrıca geçtiğimiz yıl düzenlenen Birim 

Danışma Kurulu toplantısında dile getirilen Bologna sürecinin değiştirilmesi ve eğitim 

sistemimizde köklü değişiklikler yapılarak “usta-çırak” ilişkisinin mutlaka 

sağlanmasının önemini vurgulamıştır.  

 

Eray SOYKAN “ Fakültemizden Mezun bir öğrenci olarak mezun olduğunda aldığı 

eğitimle gerçek iş hayatı arasında bir kopukluk olduğunu fark ettiğini” belirtmiştir. Bu 

noktada “özellikle sahne sanatları alanında staj olmasının çok önemli olduğunu” ifade 

etmiştir. Bir diğer önemli sorunun da “Isparta’da bir tiyatronun olmaması” olduğunu 

ifade etmiştir. Bu anlamda hem özel hem de devlet tiyatrolarından destek alınmasının 

eğitim süreci için oldukça hayati olduğunu vurgulamıştır.  

 

Mehmet ÖZÇAY “Tüm sanatlarda usta-çırak ilişkisi temeldir. Not endişesiyle sanat 

olması mümkün değildir. Fakültelerde herkesin sanatçı olarak yetişmesi mümkün 

değildir ancak en azından bu kültürü alır. Yine de asıl hedef sanatçı yetiştirmek 

olmalıdır.” İfadeleriyle eğitim sisteminde yeni düzenlemeye ihtiyaç olduğunu 

vurgulamıştır.  

 

Şükrü ÇAVDAR “ Eğitim süreci içerisinde Staj döneminde önemli firma ve kişilerle 

çalışmanın çok faydalı olduğu görüşüne katılıyorum. Kendi öğrencilik sürecimde de 

bunu deneyimledim” ifadeleriyle staj meselesinin önemini vurgulamıştır.  

 

Fakültemiz Dekan Yardımcısı Dr. Öğr. Üyesi Kenan SAATÇİOĞLU “Sahne 

Sanatları” bölümü stajlarının YÖK Mevzuatı gereği kaldırıldığını, konu üzerinde 

toplantıda öne çıkması sebebiyle Fakültemizce konunun değerlendirilip yeniden bir 

görüş yazısı oluşturularak Rektörlüğümüze sunulabileceğini ifade etmiştir.  

 

 

Toplantı son olarak Birim Danışma Kurulu Başkanı Canan KIRIMSOY’un kurul 

olarak daha sık bir araya gelinerek konuşulan konulara ilişkin bir karşılık 

oluşturulabileceği, gündem yaratılabileceği ve daha çok paydaşın katılımı sağlanırsa 

daha başarılı olunabileceği yönündeki görüşü ve temennisi ile tamamlanmıştır.  
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TOPLANTI FOTOĞRAFLARI 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


